



August 16, 2022

**Die \$ 100.000-added Austrian Reining Futurity & NRHA Show 2022 hat begonnen:**

**Axel Pecek & Reloaded Gun gewinnen Intermediate Open,  
Rafal Dolata & CSG Blossomsailon die Limited Open**



Die Intermediate und Limited Open, die class in class gelaufen wurden, bildeten den Auftakt der Austrian Reining Futurity & NRHA Show 2022.

Die Intermediate Open holte sich der Franzose Axel Pecek mit seinem 8-jährigen Hengst Reloaded Gun (Gunner x Shes Berry Flashy). Die beiden erhielten eine 72 für ihren Run, bei dem sie insbesondere in den Turnarounds und auf den Zirkeln Pluspunkte sammeln konnten.

Zweiter wurde mit nur einem halben Zähler Abstand Rafal Dolata auf CSG Blossomsailon (Colonels Shining Gun x Hp Pebbles Sail On) im Besitz von Anna Ciechanska. Damit wurden die beiden zugleich Champion in der Limited Open.

Auf Platz 3 in der Intermediate Open und damit 2 in der Limited Open kamen gleich vier Pferde – jeweils mit einer 71. Zwei davon ritt Sebastian Eisler: Cant Hide A Gun (The Big Gun x Cattrena) für Markus Spreitzhofer und Brownies Chex Whiz (Hot Smokin Chex x Miss Dizzy Whiz ) für Norbert Nestelberger. Ebenfalls auf Platz 3: Malin Billberg mit ihrem Lonesome Joe Cash (Lil Joe Cash x Tejana Chic) und Christof Valtl auf Barbara Hagedorns LVR Sparkle On Top (Topgun Whiz x Juana Sparkle).

*Intermediate Open Champion:  
Axel Pecek & Reloaded Gub*

## Axel Pecek & Reloaded Gun claim Intermediate Open, Rafal Dolata & CSG Blossomsailon the Limited Open

The Intermediate and Limited Open, which were run class in class, started the Austrian Reining Futurity & NRHA Show 2022.

The Intermediate Open was won by the Axel Pecek from France aboard his 8-year-old stallion Reloaded Gun (Gunner x Shes Berry Flashy). The pair received a 72 for their run, which saw them score plus points especially in the turnarounds and on the circles.

Second was Rafal Dolata on CSG Blossomsailon (Colonels Shining Gun x Hp Pebbles Sail On) owned by Anna Ciechanska who scored a 71.5. This was also the Limited Open Championship for these two.



*Limited Open Champion:  
Rafal Dolata & CSG Blossomsailon*

Four horses finished in 3rd place in Intermediate Open and tied for the Reserve Championship in Limited Open - each scoring a 71. Sebastian Eisler rode two of them: Cant Hide A Gun (The Big Gun x Cattrena) for Markus Spreitzhofer and Brownies Chex Whiz (Hot Smokin Chex x Miss Dizzy Whiz) for Norbert Nestelberger. Also in 3rd place: Malin Billberg with her Lonesome Joe Cash (Lil Joe Cash x Tejana Chic) and Christof Valtl on Barbara Hagedorn's LVR Sparkle On Top (Topgun Whiz x Juana Sparkle).



Malin Billberg & Lonesome Joe Cash



Sebastian Eisler & Brownies Chex Whiz



Sebastian Eisler & Cant Hide A Gun

Christof Valtl & LVR Sparkle On Top



## Schedule Wednesday

**CWN-C & ARHA FUTURITY & NRHA SHOW, WR. NEUSTADT/NÖ**  
**17.-20. AUGUST 2022**

**Austrian Reining Horse 100.000 \$ Futurity Show 2022**  
**Für Pferde 3 & 4 years old – NRHA approv.**  
**Futurity 88.000 \$=3jährig 50.000 \$ 4jährig 38.000 \$**  
**NRHA Show 12.000 \$ price money + 50% add. Money**

**Wednesday, 17. August 2022**

**08:00**

- |  |             |
|--|-------------|
| <b>1 NP 3-year Level 4 #8 Futurity Go Class in Class – 1-4</b> | <b>NRHA</b> |
| <b>2 NP 3-year Level 3 #8 Futurity Go Class in Class – 1-4</b> | <b>NRHA</b> |
| <b>3 NP 3-year Level 2 #8 Futurity Go Class in Class – 1-4</b> | <b>NRHA</b> |
| <b>4 NP 3-year Level 1 #8 Futurity Go Class in Class – 1-4</b> | <b>NRHA</b> |

**10:30            Half an hour Break after Draw #35**

- |   |             |
|---|-------------|
| <b>5 O 3-year old Level 4 #8 Futurity Go Class in Class – 5-8</b> | <b>NRHA</b> |
| <b>6 O 3-year old Level 3 #8 Futurity Go Class in Class – 5-8</b> | <b>NRHA</b> |
| <b>7 O 3-year Level 2 #8 Futurity Go Class in Class – 5-8</b>     | <b>NRHA</b> |
| <b>8 O 3-year Level 1 #8 Futurity Go Class in Class – 5-8</b>     | <b>NRHA</b> |

**19:00**

- |  |             |
|--|-------------|
| <b>1500 INP Interm. Non Pro #6 NRHA Ancillary Class in Class</b> | <b>NRHA</b> |
| <b>1600 LNP Lim. Non Pro #6 NRHA Ancillary Class in Class</b>    | <b>NRHA</b> |

## Austrian Reining Futurity & NRHA Show 2022: Welcome Party – Impressionen

